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OpenHTMLtoPDF.com is an open-source HTML to PDF layout engine for Java and other JVM 
languages.

Please check back regularly as this document expands to showcase all the features of the 
project.
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Font Support

The project supports the built-in PDF fonts but it is suggested you embed your own 
truetype fonts for wider character coverage.

Fonts can be subset to reduce file size or a complete font can be embedded for use with 
forms.

The project even supports symbol fonts such as Font Awesome. See the  for forms section
an example.

This is an example of a handwriting font.

Right-to-left & Bi-Directional Text Support

https://openhtmltopdf.com


With the provided RTL module, the project support automatic classification and layout of 
bi-directional and RTL text.

This is an example with Arabic text and the number 1234. Note the number is not 
reversed.

وترك وانتهاءً بالسيطرة أن كلّ, فقد من ثمـّة قائمة بأيدي. أن قررت بتحدّي وبريطانيا تحت. ومن 
زهاء الثقيلة إذ. وسوء إحكام معزّزة وفي بل. هاربر الضروري أم دنو, بزمام استعملت حول في. إذ 

 بحق. معزّزة وبولندا ولم لم, إعمار الخاسرة إذ أخر, فسقط تغييرات 1234يونيو العظمى التنازلي 
واقتصار قد ومن. ان تلك وسوء الأبرياء. تصفح يرتبط ثم كلا, ومن لم أملاً يعادل وهولندا،. مسرح 

 بالسيطرة, تحرير لبلجيكا، ومن بـ. فقد ثانية مسؤولية 1234وصغار الإمتعاض بـ يتم, كل لمّ حادثة 
الأوروبية، عن, اسبوعين بريطانيا-فرنسا ما تعد, كلّ أي الثانية التقليدية. الذود الرئيسية لم حدى, 
وقد مرجع لفرنسا المتساقطة، أن. هـُزم الأجل عن لان, فهرست الخاطفة غير لم, المنتصر بالإنزال 

 1234 يكن. أن وقد احداث ٣٠جعل أن. مع استراليا، الإتفاقية تحت, عملية والكوري باستخدام 
إيطاليا عسكرياً, دارت الهادي هذا أم, يتم كل السادس الحيلولة. الى وعلى والقرى الخاصـّة أي, دون 

علاقة المدن الإتحاد هو. وباءت الإكتفاء ماليزيا، بعض و.

Forms

The project support most form controls as shown below:

  Text Input

 Textarea



  Radio buttons

 Choice One
 Choice Two
 Choice Three

  Checkboxes (multiple styles)

     

  Select

  Select Multiple

  File Input

  Combo Box (non standard)

  Submit Form

List Support



1.  

2.  

01.  

02.  

The project supports unordered lists and ordered lists with a variety of numbering 
schemes.

Unordered list item

Nested list item with squares

Another nested list item

Another list item

Decimal List item

Second decimal list item

Decimal with leading zero

Second item

List item with an image for bullet

Second list item

Inline SVG support

Thanks to work by @rototor, inline SVG support is now live!

Z-Index SupportZ-Index Support
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